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Zpráva o činnosti senátu Fakulty informatiky MU v období 1. 1. 2021 - 7. 9. 2022 

Celkem 11 zasedání senátu, typicky videokonferenčně během restrikcí v souvislosti s pandemií Covid-

19. Zápisy a podklady z jednání Akademického senátu FI jsou k dispozici v Dokumentovém serveru 

Informačního systému MU (https://is.muni.cz/do/fi/as/), kde zápisy vznikaly rukou paní Jany Bané. 

Složení senátu 

Dne 23. 5. 2021 započalo funkční období senátu řádně zvoleného ve volbách probíhajících ve dnech 23. 

- 30. listopadu 2020. Funkční období předchozího senátu bylo prodlouženo zákonnými úpravami 

v souvislosti s pandemií Covid-19. (https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2021/funkcni_obdobi_AS.pdf) 

Od srpna 2022 je místopředsedkyní senátu Anna Řechtáčková a jeden studentský mandát je 

neobsazený. 

10. - 11. 2. 2021 

Zasedání probíhalo formou diskuzního fóra v IS MU. Byly projednány výše poplatků spojených se 

studiem, kritéria pro přijímání do navazujících magisterských studijních programů a návrhy členů 

v ubytovací komisi a komisi za stravovací politiku. Děkan informoval o výsledcích výběrových řízení na 

pozice vedoucích všech kateder. 

26. 2. 2021 

Schválení změny poplatku za studium v anglickém programu doktorského studia (0 EUR/semestr). 

26. 3. 2021 

Projednání a schválení rozpočtu fakulty na rok 2021. 

30. 4. 2021 

Předložení výroční zprávy o činnosti senátu. Schválení zprávy děkana o činnosti a hospodaření fakulty 

za rok 2020. 

28. 5. 2021 

Zasedání ustavující senát pro funkční období 23. 5. 2021 - 22. 5. 2024. Předsedou AS byl zvolen 

Vlastislav Dohnal, místopředsedkyní Dominika Krejčí. Dále byla ustavena volební a mandátová komise 

ve složení – Jan Strejček (předseda), Veronika Burgerová a Barbora Kozlíková. 

2. 7. 2021 

Schválení podmínek pro přijímání do bakalářských a navazujících magisterských studijních programů. 

Projednání podnětů na úpravu dvorního traktu. 

26. 11. 2021 

Projednání členů disciplinární komise FI a ubytovací komise MU. Diskuze o financování zahraničních 

stáží doktorských studentů. Informace děkana k plánované rekonstrukci areálu. 

10. 2. 2022 

Projednání poplatků spojených se studiem. Dále byla prezentován historický vývoj čerpání prostředků na 

stipendia – tendence je rostoucí. Senát navrhl Tomáše Foltýnka jako zástupce FI do RVŠ. 

https://is.muni.cz/do/fi/as/
https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2021/funkcni_obdobi_AS.pdf
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8. 4. 2022 

Schválení podmínek pro přijímání studentů z Ukrajiny. 

22. 4. 2022 (obnovené prezenční jednání) 

Projednání a schválení rozpočtu fakulty na rok 2022. Doplnění studentského zástupce v radě studijního 

programu FI N-SWE. 

1. 7. 2022 

Schválení podmínek pro přijímání studentů do všech tří stupňů studijních programů. Navržení 

studentského zástupce na člena ubytovací komise. 

Informace o stavu fakulty 

Organizační struktura fakulty se nezměnila. Počátkem roku 2021 proběhlo výběrové řízení na pozice 

vedoucích všech kateder fakulty. Nabídka studijních programů byla rozšířena o navazující magisterský 

program Softwarové inženýrství. Probíhají přípravy na plánovanou dostavbu/rekonstrukci areálu fakulty. 

 

Vlastislav Dohnal, předseda akademického senátu FI, dne 7. 9. 2022 


